
 

Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 27. oktober 2014 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 15.9.2014 

Mødet blev afholdt hos Anne i 9-2 kl. 19.30-21.30. 

Deltagere: Anne Kofoed, Jens Greve, Ole Allin Jensen, Kim Hermansen, Erling Koch-Nielsen, Peter 

Mandrup Jensen, samt Frank Rygaard. 

 

Dagsorden 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden. 

Dagsordenen blev godkendt. 

Pkt. 2 Godkendelse af bestyrelsesreferater (26.3, 4.6.) 

Referaterne blev godkendt. 

Pkt. 3 Nyt bestyrelsesmedlem i stedet for Pia Juul Nielsen 

PJN er desværre udtrådt af bestyrelsen som følge af nyt arbejde. I stedet indtræder Jens Greve. 

Formanden takkede på bestyrelsens vegne Pia for en stor indsats i bestyrelsen! 

Pkt. 4 Planlægning af bestyrelsens kommende arbejde 

Følgende drøftet og besluttet: 

- Fra den tidligere vedtagne arbejdsplan er de fleste punkter gennemført. 

- Gennemgang af beplantning på stier og fællesarealer: gennemføres i efteråret (PJN) 

- Bemaling af sten på parkeringsarealer og vaskeplads: gennemføres (FR) 

- Evt. nye initiativer i forhold til forebyggelse af indbrud: bestyrelsen drøftede 

erfaringerne med de gennemførte aktiviteter, herunder mødet med Nordsjællands Politi 

og besluttede at opfordre til en øget indsats vedrørende nabohjælp mv. 



- Evt. initiativer i forhold til problemer med Nivåvænges nummersystem: bestyrelsen 

drøftede problemet (herunder at almindelige mennesker, men også ambulancer mv. har 

svært ved at finde ud af nummersystemet) og besluttede at rette henvendelse til 

kommunen for rådgivning vedrørende den bedste løsning 

- Andre forslag/ initiativer: ikke andet 

Pkt. 5 Evt.  

 fastlæggelse af sted for næste møde tirsdag den 28. oktober: Hos Jens 13-4 

 Evt. fastlæggelse af dato for evt. arrangement for bestyrelsen: besluttet at udskyde 

afholdelsen til senere. 

 

Referent PMJ 


